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Abstract (en)
A single-acting hydraulic cylinder having a cylinder and a working piston as well as at least one element for setting the stroke of the working cylinder,
the hydraulic cylinder having a connection for an oil line for actuating the working piston. In order to create a hydraulic cylinder whose length of
stroke or basic position can be adjusted via a remote control in a simple fashion, it is provided that said element (33) is arranged inside the cylinder
(14, 20), and that the cylinder (14, 20) has at least one further connection (41) for an oil line for actuating the element inside the cylinder (14, 20).
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Abstract (de)
Einfachwirkender Hydraulikzylinder mit einem Zylinder und einem Arbeitskolben sowie zumindest einem Element zur Einstellung des Hubes des
Arbeitskolbens, wobei der Hydraulikzylinder einen Anschluß für eine Ölleitung zum Betätigen des Arbeitskolbens aufweist. Um, einen auf einfache
Weise in seiner Hublänge oder seiner Grundstellung über eine Fernbedienung einstellbaren Hydraulikzylinder zu schaffen, ist vorgesehen, daß
dieses Element (33) innerhalb des Zylinders (14,20) angeordnet ist, daß der Zylinder (14,20) zumindest einen weiteren Anschluß (41) für eine
Ölleitung zum Betätigen des Elementes innerhalb des Zylinders (14,20) aufweist.
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